

《Sang Heon Lee谈《爱你的基蒂》》

Sang Heon Lee remembers the moment he knew he wanted to become an actor. Yes, the Korean-born, Hong Kong-raised star had taken drama classes in high school. But it was a filming experience from after he graduated that solidified his aspirations. Around five or six years ago, Lee starred in a documentary as a background character. "It's been like 13 hours since I got to set, but I haven't done much," Lee recalls thinking that day. "That's when I realized, I love this because I don't really care if I didn't do much — this is fun."

Sang Heon Lee还记得他知道自己想成为一名演员的那一刻。是的，这位在韩国出生，在香港长大的明星在高中时就上过戏剧课，但是他毕业后的一次拍摄经历使他的抱负更加坚定。大约五六年前，Sang Heon Lee在一个纪录片中饰演背景角色。

"我来到现场已经13个小时了，但我并没有做太多事情，" Sang Heon Lee回忆道。

"那个时候我意识到我喜欢这个，因为我并不在乎自己没做太多事情，这很有趣。"



Now, Lee is no longer in the background. He plays a leading character in Netflix's XO, Kitty, and is undeniably the breakout star — look no further than the more than 1 million Instagram followers he's amassed within 5 days of the show's premiere. In the To All The Boys spin-off from Jenny Han, the 27-year-old stars as the standoffish Minho who immediately develops a dislike toward Anna Cathcart's Kitty. But as the pair spends more time together, a classic enemies-to-lovers story unfolds (well, lovers on Minho's side, at least).

现在，Sang Heon Lee已经不再是背景角色。他在Netflix的《XO, Kitty》中扮演一个主要角色，并且毫无疑问是这部电视剧的突出明星。仅在开播5天内，他就获得了超过100万的Instagram粉丝。在Jenny Han的《致所有》系列中，《XO, Kitty》是一个衍生作品，这位27岁的演员饰演一个冷漠的角色——Minho，他对Anna Cathcart的Kitty一开始就有反感。但随着这对情侣共度更多时光，一段经典的敌对转恋人的故事展开了(至少是在Minho这边成为了恋人)。

"I'm so glad that I chose this path," Lee tells TV Guide of his choice to pursue acting. And his first major project is made all the more special by the fact that his sister Gia Kim was also in the main cast. "She uses a stage name, and that's why the last name's different," Lee explains.) In fact, it was Kim — who plays chaebol heiress Yuri — that shared an open casting call for XO, Kitty via Instagram with him. "She said, I just got pinned, you should go for it as well," Lee remembers. "At the beginning, I didn't really think much of it. Because I thought, what are the chances?" It turns out the chances were good, because the team behind the series soon expressed their interest. "After I sent three tapes, I got pinned as well," he says.

我很高兴我选择了这条路，" Sang Heon Lee告诉TV Guide，他选择追求演艺事业。他的第一个主要项目之所以更加特别，是因为他的妹妹 Gia Kim 也在主演阵容中。"她用了一个艺名，所以姓不同，" Sang Heon Lee解释说。事实上，正是Kim——饰演财阀继承人Yuri——通过Instagram与他分享了《XO, Kitty》的公开招聘。"她说，我刚被选中了，你也应该去试试，" Sang Heon Lee回忆道。"一开始，我没有太在意，因为我想，机会会有多大呢?" 结果机会来了，因为这个系列的制作团队很快就表达了他们的兴趣。"发了三个录像之后，我也被选中了，"他说。